



SHARDA AYOTTE-O'CONNOR

YUKON DIRECTOR - YOUTH IN CARE CANADA (YICC)

Hello! My name is Sharda Ayotte-O'Connor. I am pleased to be a representative on the National Council of Youth in Care Advocates.

I bring extensive knowledge and experience to my role in the National Council. I am currently the Yukon Director for Youth In Care Canada (YICC). At YICC, I have had the opportunity to contribute to internal and external projects and committees that are producing inspiring work, like the Equitable Standards for Transition to Adulthood for Youth in Care report. I have also temporarily stepped into the Vice President role to assist with board recruitment at a time when YICC is preparing to increase its activities and projects in 2022.

The work I have seen done by youth in care advocates, collaborating and sharing, gives me faith in better conditions for future youth in care. I feel it is important to pass on that sense of hope and connection so it can multiply.



“I am inspired by the resilience I have seen in people who come from all walks of life. Creating safe spaces to share our stories makes impossible changes possible.”

In my personal time, I work in Native Language revitalization in a remote Yukon community. I love the mountains, working with Elders and children, and sharing new cultures through language.

ABOUT YOUTH IN CARE CANADA (YICC)

Youth in Care Canada is a national, charitable organization that has been in place since 1985. It is driven by and for youth and alumni from child welfare authorities from across Canada. YICC's mission is to voice the opinions and concerns of youth in and from care, assist and support the development of provincial/territorial youth in care networks, and to engage young people in research and policy development initiatives.

Learn more about Youth in Care Canada [here](#).



SHARDA AYOTTE-O'CONNOR

DIRECTRICE DU YUKON POUR JEUNES PRIS EN CHARGE CANADA

Salut! Je m'appelle Sharda Ayotte-O'Connor. Je suis heureuse d'être une représentante au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge.

J'apporte des connaissances et une expérience approfondies à mon rôle au sein du Conseil national. Je suis actuellement directrice du Yukon pour Jeunes pris en charge Canada (Youth in Care Canada, YICC). Au YICC, j'ai eu l'occasion de contribuer à des projets et comités internes et externes qui produisent des travaux inspirants, comme le rapport sur les Normes équitables de transition vers l'âge adulte pour les jeunes pris en charge. J'ai également temporairement assumé le rôle de vice-présidente pour aider au recrutement du conseil d'administration à un moment où YICC se prépare à augmenter ses activités et ses projets en 2022.

Le travail que j'ai vu faire par les défenseurs des jeunes pris en charge, la collaboration et le partage, me donne confiance en de meilleures conditions pour les futurs jeunes pris en charge. Je pense qu'il est important de transmettre ce sentiment d'espoir et de connexion afin qu'il puisse se multiplier.



“Je suis inspirée par la résilience que j'ai vue chez des gens qui viennent de tous les horizons. Créer des espaces protégés pour partager nos histoires rend possible des transformations impossibles.”

Dans mon temps libre, je travaille à la revitalisation des langues autochtones dans une communauté éloignée du Yukon. J'adore les montagnes, travailler avec les Aînés et les enfants et partager de nouvelles cultures à travers la langue.

À PROPOS DE JEUNES PRIS EN CHARGE CANADA (YOUTH IN CARE CANADA, YICC)

Jeunes pris en charge Canada (Youth in Care Canada, YICC) est un organisme caritatif national qui existe depuis 1985. Il est dirigé par et pour les jeunes et les anciens pris en charge des autorités de protection de l'enfance de partout au Canada. La mission du YICC est d'exprimer les opinions et les préoccupations des jeunes et des anciens pris en charge, d'aider et de soutenir le développement de réseaux de jeunes pris en charge provinciaux/territoriaux et d'engager les jeunes dans des initiatives de recherche et d'élaboration de politiques.

Apprenez-en plus sur Jeunes pris en charge Canada (Youth in Care Canada, YICC) [ici](#).